

#### 行程特色

- 特别安排体验1公里直升机
- 南山文化旅游区 \_\_\_\_ 南山海上观音
- 世界最大花型人工旅游岛 / 海花岛
- 最具特色的街道景观 \_\_\_\_\_\_\_ 骑楼老街

### Highlight

- Special arrange Helicopter Flying Experiences for 1 kilometer
- Beauty, Romance, Love Theme \_\_\_\_\_ Rose Valley
- NanShan Guanyin Statue at Sea
- The world's largest artificial tourist island in the shape of a flower Seaflower Island
- The most unique street scenery QiLou Old Street
- 全程住宿5钻酒店 Accommodation 5♥ Hotel



## 5天4晚

# 海南岛逍遥之旅

运通假期

CETT Holia



### 第一天 吉隆坡 海口

齐集于吉隆坡国际机场,乘搭国际航班飞往海口。抵达后,由专业导游接团,后送往网红夜市【金盘夜市】逛街,同时可以初尝当地的美食。之后送往酒店休息。

酒店: 5 南海希尔顿欢朋酒店或同级

# 第二天海口。作州

(早/午/-)

早餐后,参观【电影公社-1942,江城谣景区】以冯小刚电影《一九四二》中出现的重庆街道为蓝本,集合了20世纪30-40代长江流域重庆、武汉、南京、上海等地典型的建筑风情,共91栋建筑。之后前往海花岛-是一座人工岛,由三个独立的离岸式岛屿组成。一号岛主导功能为旅游度假、商业会展、酒店会议、娱乐休闲、餐饮和海洋运动休闲,为国际级的大型综合旅游服务区,二号岛和三号岛主导功能为居住区。【明清美食街】-踩着京腔鼓点进入街区,仿佛穿越明清盛世皇朝,繁华的街道,熙熙攘攘的人群,各大传统菜系荟萃于此,各种中华味道撼动心扉。【婚礼庄园】-拥有9栋浪漫典雅的独立殿堂,包括大、中、小型婚礼仪式殿堂和中式、欧式、韩式婚纱拍摄殿堂,以及户外婚庆草坪。晚上可观网红打卡地【灯光秀】,体验灯光倒影在海面上,多么的灿烂夺目。

酒店: 5 欧堡酒店或同级

第三天 儋州 三亚

(早/午/晚餐)

早餐后,【南山佛教文化苑】(含电瓶车)-是一座展示中国佛教传统文化的大型园区。当中主要景点南海观音佛像-是世界吉尼斯纪录:108米海上观音。参观海洋健康生活馆(鱼油)。【体验1公里直升机飞行】直升机是一项非常有趣和刺激的活动,它能够让你在空中欣赏美丽的海岛风光,感受飞行的自由和魅力。之后参观竹炭健康生活馆(竹炭)。

酒店: 5 三亚中心皇冠假日酒店或同级

### 第四天 三亚 海口

(早/午/晚)

早餐后,参观【槟榔谷】(含电瓶车)-景区由非遗村、甘什黎村、谷银苗家、田野黎家、《槟榔·古韵》大型实景演出、 兰花小木屋、黎苗风味美食街七大文化体验区构成,风景秀丽。前往【玫瑰谷】(含电瓶车)-是以"玫瑰之约,浪漫三亚"为主题,以农田、水库、山林的原生态为主体,以五彩缤纷的玫瑰花为载体,集玫瑰种植、玫瑰文化 展示、旅游 休闲度假 于一体。前往参观【兴隆1961咖啡】。【骑楼老街夜市】-被列为海口十大景点之首,是海口市一处最具特色的街道景观。

酒店:5 三亚中心皇冠假日酒店或同级

第五天 海口 吉隆坡 早餐后,送往机场启程回国,结束愉快的假期。

(早餐)

自费项目:宋城千古情表演:RMB320/人 游艇表游三亚湾 (70分钟):RMB220/人

\*\*景<mark>点的先后</mark>顺序可根据具体情况有所调整 \*倘若原定的景点不对外开放,将由其<mark>他景点</mark>取代 \*旅游旺季<mark>期间,住宿</mark>酒店可能安排在其<mark>他城</mark>市\*\*

Updated on: 06/03/2024



# 504N HAINAN ISLAND TOUR



Kuala Lumpur HaiKou Day 01

Assemble at KLIA for your flight to Haikou. Upon arrival, meet and assist by our representative. Transfer to [Jin Pan Night Market] -can try local food. Transfer back to hotel.

Accommodation: 5 W Hampton by Hilton Nanhai Haikou Hotel or sml class

Haikou DanZhou Day 02

(B/L/-)

After breakfast, visit [Film Commune - 1942, Jiangcheng Ballad Scenic Area] -Based on the streets of Chongqing depicted in Feng Xiaogang's film 'Back to 1942,' it features a collection of 91 buildings inspired by the architectural styles of Chongqing, Wuhan, Nanjing, Shanghai, and other cities along the Yangtze River during the 1930s and 1940s. After that transfer to HaiHua Island - It is an artificial island composed of three separate offshore-style islands. Visit to [MingQing Food street] -can try local food. [Wedding Manor] -Featuring nine elegant standalone pavilions, including large, medium, and small wedding ceremony halls, as well as Chinese, European, and Korean-style wedding photoshoot pavilions, along with an outdoor wedding celebration lawn. At night, you can visit the popular spot for photo opportunities, the [Light Show], and experience the dazzling reflections of lights on the sea surface, how magnificent it is."

Accommodation: 5 Castle Hotel Hotel or sml class

Day 03

DanZhou SanYa

After breakfast, [Nanshan Buddhist Cultural Park] (Included buggy)-A large park showcasing traditional Chinese Buddhist culture. The main attraction is the South China Sea Guanyin Statue, which holds the Guinness World Record as the 108-meter tall Sea Guanyin. Then visit Fish Oil Shop. [Helicopter Flying Experience for 1 Kilometer] -Helicopter rides are incredibly fun and exhilarating activities that allow you to admire the beautiful island scenery from the air, experiencing the freedom and allure of flight. After visit Bamboo Charcoal shop.

Accommodation: 5 Crowne Plaza Sanya City Center Hotel or sml class

Sanlfa Day 04

After breakfast, visit [BingLang Valley] (included buggy) -The scenic area consists of seven cultural experience zones: the Intangible Cultural Heritage Village, Ganshili Village, Guyin Miao Village, Tianye Li Village, "Betel Nut and Ancient Rhyme" largescale live performance, Orchid Wooden Houses, and the Li and Miao Ethnic Flavor Food Street. The scenery is beautiful. visit [Rose Valley] (included buggy)- The theme is "Rose Rendezvous, Romantic Sanya," showcasing the pristine ecology of fields, reservoirs, and forests, with colorful roses as the focal point. Then visit to [Xing Long 1961 Coffee]. [QiLou Night Market] -Ranked as the top of the ten attractions in Haikou, it is the most characteristic street landscape in Haikou City. Transfer back to hotel.

Accommodation: 5 Hampton by Hilton Nanhai Haikou Hotel or sml class

Day 05 HaiKou

Kuala Lumpur

(B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to Malaysia.

Optional - Songcheng Eternal Love Performance: RMB320/person Yacht Night Cruise in Sanya Bay (70mins): RMB220/person

\*\*Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other cities\*\*

Updated on: 06/03/2024

#### Tour Code: 5HAK (B)

# 特色风味 Special Flavor



• 黎王宴

• 椰子鸡汤

• 南山素斋

• 海南四大名菜

• 新海府不夜城

Liwang Banquet

Coconut Chicken Soup

Nanshan's Vegetarian

Four Famous Hainanese Dishes

运通假期 CETT Holiday

XinHaiFu Night City



出发日期Departure Date:



团费Tour Fare:



航班Flight Details:

#### ADDITIONAL INFO

- Passport & Visas Please ensure passport is valid for at least 6months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired
- Travel Insurance- Its recommended that you purchase a travel insurance before departure
- 护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少6个以上及所有所需提前申请的签证和准证
- 旅游保险-建议出发前购买旅游保险

#### Terms & Conditions

- Tours are conducted in mandarin.
- Hotel accommodation on twin share or triple share basis. Single room occupancy is at additional cost.
- Please note that triple room third bed shall be a roll-away bed.
- Tour fare quoted is for Malaysian, foreigners surcharge applied.
- In coach shopping- for your convenient, a variety of local snacks and products offered for sale on board the coach, if you need, please place your order with tour guide.
- For other terms and conditions please refer to overall copy of tour booking conditions.
- 导游将以中文讲解为主,如要求其他语言讲解,需征收额外费用。
- 住宿安排2人一房或三人一房,单人间将收取额外费用。
- 三人间-第三张床将是折叠式床。
- 团费仅适用于马来西亚公民, 外国人将征收额外费用。
- 车上购物-将售卖当地产品,如有需要可以跟导游购买。
- 有关其他报团细节,请参考完整报团细节



Updated on: 01/01/2024